
Αθήνα, 21 Φεβρουάριου ’98

Για τον ενιαίο φορέα, σας προϊδεάζω ότι σε δύο θέματα κυρίως πρέπει να 
δώσετε λύση:

α) Εποπτεία στο Υπουργείο Ανάπτυξης ή Γεωργίας; Αν η προστασία 
καταναλωτή είναι θέμα Υπ. Ανάπτυξης, τότε θεωρώ ότι πρέπει να 
υπαχθεί σε αυτό. Οι λοιποί τρεις (Μήτρου, Γιαννίτσης και Δαμιανός) 
βλέπουν πιο πολύ το Υ^τ. Γεωργίας. Κανείς δεν έχει πάθος υπέρ της 
άποψής του. Φοβούμαι ότι στην πλάστιγγα θα βαρύνει και η συγκυρία 
των πολιτικών ηγεσιών των Υπουργείων.

β) Αφαίρεση (επιτρεπτή συνταγματικά αφού πρόκειται για κρατική 
αρμοδιότητα - πολιτικά, όμως;) αρμοδιότητος Ν.Α για τεχνικούς 
ελέγχους (που δεν κάνουν!).

Ένα τρίτο θέμα θεωρώ απλό. Πρότεινα και αποδέχθηκαν οι τρεις, ο 
Πρόεδρος και ο Διευθύνων Σύμβουλος του ΕΦΕΤ, που διορίζονται με 
θητεία, να περνάνε από την αρμόδια Επιτροπή της Βουλής για τις ΔΕΚΟ, 
κλπ.


